



Canada Council
for the Arts

Conseil des Arts
du Canada



Alberta
Foundation
for the Arts

**Professional artists and arts organizations of Edmonton area
are invited to a workshop on
GRANT-WRITING 101!**

**Improve your grant-writing skills with representatives
of the Canada Council & the Alberta Foundation for the Arts**

Thursday, October 20th

from 6 to 8 p.m.

at the Alberta Foundation for the Arts

Capital Arts Building (board room)

10708 – 105th avenue N.W.

Edmonton, AB

(map [here](#))

Are you planning to apply for a grant? Do you want more hints and tips on grants in general?

Join this free workshop co-hosted by representatives of the national and provincial funding agencies. Through an engaging presentation, we will discuss the funding opportunities for professional artists at the provincial and national levels. Participants will learn more about how to complete an application, which support material to provide, and how the projects are assessed.

The workshop will be hosted by:

Barbara Mah, Arts Development Consultant (Alberta Foundation for the Arts)

William Lau, Program Officer in Dance (Canada Council for the Arts)

Marion Vitrac, Program Officer for the ACDI (Canada Council for the Arts)

*Started in 2007, the **ACDI** is a special funding program for professional artists and arts organizations of Alberta.*

*It is a partnership between the Canada Council for the Arts and the Alberta Foundation for the Arts (AFA), in collaboration with Calgary Arts Development (CADA) and the Edmonton Arts Council (EAC). 2011 will be the last edition of this time-limited program. **Coming deadline for Individual artists: November 1st.***

Please confirm your participation with Barbara Mah (Alberta Foundation for the Arts)

by email : barb.mah@gov.ab.ca

or by phone: **780 415 0306**

This is a free event. Light snacks and beverages will be provided.

You are encouraged to visit our website prior to the meeting:

- × **Canada Council for the Arts:** www.canadacouncil.ca
- × **Alberta Foundation for the Arts** www.affta.ab.ca
- × **Alberta Creative Development Initiative:** www.canadacouncil.ca/grants/acdi_idca



Canada Council
for the Arts

Conseil des Arts
du Canada



Alberta
Foundation
for the Arts

**Les artistes professionnels et les organismes artistiques de la région d'Edmonton
sont invités à un atelier sur
la rédaction de demande de subvention - 101!**

**avec les représentants du Conseil des Arts du Canada et
de l'Alberta Foundation for the Arts**

Jeudi 20 octobre

de 18h à 20h

à l'Alberta Foundation for the Arts

Capital Arts Building (salle de réunion)

10708 – 105^e avenue N.O.

Edmonton, AB

(plan [ici](#))

Avez-vous l'intention de soumettre une demande de bourse? Voulez-vous quelques 'trucs' pour améliorer vos dossiers de subventions? Venez participer à cet atelier gratuit, co-présentés par les agents provinciaux et nationaux des organismes de soutien aux arts. A partir d'une présentation dynamique, nous parlerons des opportunités de financement pour les artistes professionnels, aux niveaux provincial et national. Les participants pourront en apprendre davantage sur la rédaction d'une description de projet, sur le matériel d'appui adéquat, sur le processus d'évaluation.

L'atelier sera proposé par :

Barbara Mah, Arts Development Consultant (Alberta Foundation for the Arts)

William Lau, Agent de Programme, Dance (Canada Council for the Arts)

Marion Vitrac, Agente de Programme, Ouest Canadien, IDCA (Conseil des Arts du Canada)

*Initiée en 2007, l'IDCA est un programme de financement destiné aux artistes professionnels et aux organismes de l'Alberta. Il s'agit d'un partenariat entre le Conseil des Arts du Canada et l'Alberta Foundation for the Arts, en collaboration avec le Calgary Arts Development, et l'Edmonton Arts Council. 2011 marquera la dernière édition de ce programme à durée limitée. **La dernière date limite pour les artistes individuels sera le 1^{er} novembre 2011.***

Merci de confirmer votre participation auprès de Barbara Mah

Par courriel : barb.mah@gov.ab.ca

ou par téléphone: **780 415 0306**

Atelier gratuit. Collations et boissons seront offertes.

Nous vous recommandons de consulter les sites internet suivants avant la rencontre:

- × **Conseil des Arts du Canada** : www.conseildesarts.ca
- × **Initiative de Développement Créatif de l'Alberta** :
www.canadacouncil.ca/subventions/acdi_idca
- × **Alberta Foundation for the Arts** www.affta.ab.ca

NB: atelier proposé en anglais / les agents pourront répondre à vos questions en français au terme de la présentation